
Výkonný výbor ObFZ Bratislava - vidiek, Súmračná 27, 821 02 Bratislava 

 

Zápisnica č. 7/2022 

zo  zasadnutie Výkonného výboru ObFZ Bratislava - vidiek, konaného dňa 
25.10. 2022 o 16:30 h na  BFZ, Súmračná 27, Bratislava 

 

Prítomní:  pp. Baxa, Ferenčák, Hlavenka, Matušovský, Kyselica, Vašš,   

                                Dadykin, Húska, Szabo. 

Neprítomní/ospravedlnení:  pp. Peller, Konečný 

Ospravedlnený: p. Petráš  

 

Program: 

1. Otvorenie, schválenie návrhu programu - p. Baxa   

2. Kontrola plnenia uznesení z VV a informácia o uzneseniach schválených   

    per rollam -  p. Szabo 

3. Informácie predsedu ObFZ BA - vidiek po VV BFZ  - p. Baxa 

4. Rôzne.  

5. Záver. 

 

K bodu 1: Otvorenie, schválenie návrhu programu 

Predseda ObFZ BA - vidiek p. Baxa - privítal prítomných a požiadal o schválenie 

programu tak, ako bol predložený v pozvánke VV ObFZ BA - vidiek.  

Uznesenie č.1/7/2022 

VV ObFZ BA - vidiek schválil program zasadnutia VV tak, ako ho predložil p. Baxa. 

Hlasovanie: Počet prítomných v čase hlasovania: 4  

Za: 4, Proti: 0, Zdržal sa: 0. 

 

K bodu 2: Kontrola plnenia uznesení z VV a informácia o uzneseniach 

schválených per rollam 

O plnení uznesení z predchádzajúcich zasadnutí podrobne informoval sekretár ObFZ 

BA - vidiek p. Szabo a skonštatoval, že boli priebežne splnené. V rámci kontroly 

uznesení informoval o fyzickej previerke na mieste FKM Stupava, ktorá bola vykonaná 

22.9.2022 za prítomnosti sekretára a kontrolóra ObFZ Ba - vidiek a funkcionárov klubu 

FKM Stupava. Bolo skonštatované, že dotknutá plocha pre zápasy mládeže 

nevyhovuje a bolo odporučené ich odohrať na hlavnej hracej ploche. Zároveň kontrolór 



a sekretár ObFZ Ba - vidiek skonštatovali, že nebola dotknutá integrita mládežníckych 

stretnutí ObFZ Ba - vidiek.    

Uznesenie č. 2/7/2022 

VV ObFZ BA - vidiek zobral na vedomie informáciu o plnení uznesení v plnom rozsahu 

textu.  

Hlasovanie: Počet prítomných v čase hlasovania: 4  

Za: 4, Proti: 0, Zdržal sa: 0. 

 

K bodu 3: Informácie predsedu ObFZ BA - vidiek po VV BFZ    

Podrobnejšiu informáciu zo zasadnutia VV BFZ podal p. Baxa. Oboznámil prítomných 

o: 

• nekorektnom prístupe FK Ružinov voči hosťujúcim mládežníckym mužstvám na 

mládežníckych stretnutiach. 

• schválených oceneniach pána Senášiho a Vrabca. 

• spoločnom objednaní kalendárov a reklamných predmetov aj pre potreby ObFZ 

Ba - vidiek. 

• prerokovaní organizácie 7. ligy seniorov v budúcnosti.   

Uznesenie č.3/7/2022 

VV ObFZ BA-vidiek zobral informácie p. Baxu na vedomie. 

Hlasovanie: Počet prítomných v čase hlasovania: 4  

Za: 4, Proti: 0, Zdržal sa: 0. 

  

K bodu 4: Rôzne.  

a/ Kontrolór ObFZ Ba - vidiek podal komplexnú informáciu o plnení úloh vyplývajúcich 

z kontrolnej činnosti za tretí štvrťrok 2022 a skonštatoval, že k dnešnému dňu sú 

navrhované úlohy a opatrenia splnené a zavedené do praxe.  

Uznesenie č.4/7/2022  

VV ObFZ BA - vidiek berie na vedomie informáciu kontrolóra ObFZ Ba - vidiek.   

Hlasovanie: Počet prítomných v čase hlasovania: 4  

Za: 4, Proti: 0, Zdržal sa: 0. 

b/ p. Baxa informoval VV o zakúpení nového notebooku pre potreby disciplinárnej 

komisie nakoľko pôvodný notebook bol zakúpený v roku 2011. 

Uznesenie č.5/7/2022 

VV ObFZ BA - vidiek odsúhlasil nákup notebooku pre potreby disciplinárnej komisie.  

Hlasovanie: Počet prítomných v čase hlasovania: 4  

Za: 4, Proti: 0, Zdržal sa: 0. 



c/ p. Baxa informoval VV o organizácii súťaže pohára BFZ a zatraktívnení tejto súťaže. 

Uznesenie č.6/7/2022 

VV ObFZ BA - vidiek berie na vedomie poskytnuté informácie p. Baxu. 

Hlasovanie: Počet prítomných v čase hlasovania: 4  

Za: 4, Proti: 0, Zdržal sa: 0. 

d/ ObFZ Ba - vidiek obdržal žiadosť od ŠK Šenkvice ohľadom podpory organizácie 

mládežníckeho halového turnaja konaného 26.-27.11.2022. VV po komplexnej diskusii 

rozhodol nasledovne:  

Uznesenie č.7/7/2022 

VV ObFZ BA - vidiek odsúhlasil štart svojho mládežníckeho výberu na turnaji v 

Šenkviciach aj s úhradou štartovného a zároveň schválil dotáciu na podporu 

organizácie turnaja vo výške 150,00 €.  

Hlasovanie: Počet prítomných v čase hlasovania: 4  

Za: 4, Proti: 0, Zdržal sa: 0. 

e/ V zastúpení p. Konečného prečítal p. Szabo komplexnú informáciu ohľadom 

organizácie Zimnej halovej ligy prípraviek a halového turnaja Karpaty Cup.  

Uznesenie č.8/7/2022 

VV ObFZ BA - vidiek berie na vedomie podanú informáciu p. Konečného a odporúča 

prednostne zaradiť do Zimnej halovej ligy prípraviek kluby z ObFZ Ba - vidiek. 

Hlasovanie: Počet prítomných v čase hlasovania: 4  

Za: 4, Proti: 0, Zdržal sa: 0. 

f/ V rámci bodu rôzne prispeli diskusnými príspevkami predsedovia odborných komisií 

- pp. Hlavenka, Húska, Dadykin a Vašš.  

Uznesenie č.9/7/2022 

VV ObFZ BA - vidiek berie na vedomie vyššie uvedené diskusné príspevky. 

Hlasovanie: Počet prítomných v čase hlasovania: 4  

Za: 4, Proti: 0, Zdržal sa: 0 

 

K bodu 5: Záver. 

Predseda ObFZ BA - vidiek p. Baxa po krátkej diskusii poďakoval prítomným za aktívny 

prístup k prerokovaným otázkam a ukončil zasadnutie VV ObFZ  BA - vidiek. 

 

V Bratislave, 25.10. 2022 

 

v.r. Miroslav Baxa,  predseda ObFz Bratislava - vidiek 

 



Zapísal: Mgr. Patrik Szabo, sekretár ObFZ Bratislava -  
vidiek                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       


